
 
 

’s-Hertogenbosch, 14 augustus 2023 

 

Aan het college van burgemeester en wethouders 

 

Schriftelijke vragen ex. art. 71 RvO 

 

Onderwerp: Stadbussen veroorzaken een onveilige situatie  in de binnenstad 

 

Geacht college, 

 

Voor de tweede keer binnen 3 dagen veroorzaakt een stadsbus schade in de binnenstad. 

Vandaag aan een monumentaal pand op de hoek van de Vughterstraat en Achter het Wild Varken. 

Zaterdag jl. werd voor de tweede keer in korte tijd het bushokje Achter het Wild Varken geramd en 

vielen er nu gelukkig geen slachtoffers, zoals de eerste keer wel het geval was. 

De betreffende bussen hebben geen buitenspiegels meer maar hebben een camera waar ze de 

omgevingssituatie mee inschatten, maar blijken niet te zien dat er een obstakel zoals bij de 

betreffende bushalte uitsteekt zit. Is het wel veilig om deze camera’s te gebruiken en is hier al 
onderzoek naar gedaan? 

VOOR Den Bosch vindt het niet meer verantwoord dat de stadsbussen deze route door genoemde 

straten blijven rijden. De veiligheid van onze inwoners is in het geding. 

Er zal nagedacht moeten worden over een goed alternatief. 

De auto’s moeten de binnenstad uit waardoor deze autoluw wordt en moet ook gaan gelden voor de 
bussen. 

 

• Wat gaat u doen om dit probleem in de toekomst te voorkomen? 

• Bent u bereid om met de busmaatschappij in gesprek te gaan om een oplossing te vinden 

voor een alternatieve route? 

• Vindt u net als ons ook niet dat de veiligheid van onze inwoners voorop staat en wat gaat u 

doen om die veiligheid beter te garanderen?  

• Zou u bereidt zijn om een onderzoek in te willen gaan stellen naar de te gebruiken camera’s 
in de bussen of deze veilig genoeg zijn om de omgevings situatie goed te kunnen te 

beoordelen? 

• Wat gaat u doen aan de obstakels, zoals fietsen en scooters die de bussen hinderen om de 

bocht te maken vanuit de Vughterstraat naar Achter Het Wild Varken? 

• Hoe vaak vindt hier de afgelopen tijd vanaf 1-1-2023 handhaving op plaats? 

• Wat is de totaal geleden schade van zowel de bushokjes en het monumentale pand? 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Joep Gersjes, Fractieleiderr VOOR Den Bosch 


